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KS § 110

	

DNR: KU/2008.26

Godkännande av dagordning

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl efterhör om dagordningen kan
godkännas.

Kommunstyrelsens beslut

Dagordningen godkännes.

Utdragsbestyrkande
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DNR: KU/2008.59

Redovisning från verksamheterna

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl meddelar, att skriftliga redovisningar
från respektive verksamhet har skickats ut till dagens sammanträde.

Socialchef Stellan Lindeberg påpekar en felaktighet i sin redovisning. Under
rubriken "Särskilt boende" ska det vara 40 platser maj-08 på Kvillgården istället
för 30 platser.

Kommunstyrelsens beslut

Redovisningarna godkännes med den ändring som redovisas av socialchef Stellan
Lindeberg.

Utdragsbestyrkandc
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DNR: KU/2006.92

B j örkshultsproj ektet

BG § 4 08-05-23
Fördjupad riskbedömning och åtgärdsförslag

Sammantaget är det uppenbart att åtgärder behövs för att åstadkomma en önskvärd
riskreduktion avseende risk för påverkan på människors hälsa och miljön. Dessa
åtgärder kan åstadkommas genom restriktioner i markanvändning, borttagande av
förorenade material eller genom eliminering av spridnings- och exponeringsvägar på
annat sätt. Att inte göra något alls på området, det s.k. nollalternativet, innebär att de
risker som identifierats i denna riskbedömning kommer att kvarstå nu och i framtiden.
Med hänsyn till att både ytvatten och sediment är påverkade redan uppströms
glasbruksområdet och den komplicerade föroreningssituationen med tillskott från
andra källor rekommenderas för närvarande inga åtgärder som innebär borttagning av
sediment i ån då effekterna av detta är mycket osäker. I åtgärdsutredningen presenteras
olika alternativ för att åstadkomma önskvärd riskreduktion och vilka för och nackdelar
dessa alternativ har ur olika aspekter.

I åtgärdsutredningen analyseras 5 olika åtgärdsalternativ samt 0-alternativet - ingen
åtgärd. Urvalet har gjorts så att alternativ med olika ambitionsnivå och principiellt
olika åtgärdsstrategier kan jämföras. Det är dock det mest ambitiösa åtgärdsalternativet
(alternativ 5) som uppfyller de uppsatta övergripande åtgärdsmålet. Det alternativet
innebär att det i framtiden blir ett fritt nyttjande till hela området och det krävs inget
framtida underhåll.

Sammantaget anser projektgruppen att åtgärdsalternativ 5 uppfyller uppställda mål, ger
önskvärd riskreduktion enligt riskbedömningen, är genomförbart och kan genomföras
till, en i förhållande till de föreliggande riskerna, skälig kostnad. Projektgruppen
förordar därför att åtgärdsalternativ 5 genomförs.

Styrgruppens beslut

att föreslå kommunstyrelsen att lämna in en ansökan om bidrag till sanering enligt
åtgärdsalternativ 5 till naturvårdsverket.

Tekniska chefen Peter Siilak redovisar att ansökan till Naturvårdsverket om medel till
saneringen i Björkshult är klar. Kommunens medfinansiering sker genom eget arbete.
Projektet kommer att pågå 3-4 år.

Kommunstyrelsens beslut

En ansökan om bidrag till sanering enligt åtgärdsalternativ 5 lämnas in till
naturvårdsverket.

Kommunens medfinansiering sker genom eget arbete.

Utdragsbestyrkande
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2008-06-19

DNR: KPU/2008.172

Samverkansavtal med de fackliga organisationerna

T f personalchef Jan Bengtsson redovisar förslag till samverkansavtal med de
fackliga organisatonerna.

Mål

Målet är ett samverkanssystem som ger förutsättningar för ett positivt arbetsklimat
och en god hälsa och arbetsmiljö där inflytande, delaktighet och utveckling är en
rättighet för alla medarbetare.

Syfte med samverkan
Ett samverkansavtal för Högsby kommun ska underlätta samverkan mellan
arbetsgivaren och de fackliga organisationerna samt öka de anställdas möjlighet
till delaktighet. Avtalet ska understödja en fortlöpande utveckling av verksamheten
så att den uppfyller medborgarnas krav på effektivitet, service och kvalitet. Alla
medarbetare ska ha samma möjligheter till utveckling i arbetet och den enskilda
medarbetaren ska kunna påverka sin egen arbetssituation inom ramen för politiska
beslut kring mål och medel. Avtalet syftar också till att integrera hälsa,
arbetsmiljö, medbestämmande och verksamhetsfrågor i samverkanssystemet.

Avtalet förutsätter en fortlöpande dialog mellan arbetsgivaren (dennes
representant) och de anställda och deras fackliga företrädare på arbetsplatsen.

Medbestämmandelagen (MBL), arbetsmiljölagen (AML) 'samt lagen om facklig
förtroendemans ställning på arbetsplatsen (FML) utgör den rättsliga grunden för
samverkanssystemet.

Förutsättningen för en fungerande samverkan enligt detta avtal är att
verksamheterna bedrivs i enlighet med följande punkter:

• Tydliga mål för verksamheten.
• Klargjord arbetsfördelning mellan politiskt förtroendevalda och tjänstemän.
• Tydlig delegering av uppdrag/uppgifter och befogenheter.
• Ett ledarskap med en helhetssyn på verksamhet, anställda, organisation och
resurser.
• En vilja att fatta beslut i samverkan.
• Samverkanssystem som följer och löpande anpassas till organisation och
beslutsnivåer.

Utgångspunkten för samverkan är att så många frågor som möjligt behandlas av
dem som direkt berörs av dessa i sitt arbete.

Implementering

Parterna måste lägga tid på att införa FAS 05. De anställda måste få ta del av
samverkansavtalets utformning. Detta bör ske genom lämpliga informations- och
utbildningsinsatser som planeras av den kommuncentrala samverkansgruppen och
ska genomföras under hösten 2008 med rapport till kommuncentrala
samverkansgruppen mars 2009.

Utdragsbestyrkande
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DNR: KPU/2008.172

Denna överenskommelse gäller tillsvidare med en ömsesidig uppsägningstid av 6
månader. Uppsägningen ska vara skriftlig.

Kommunstyrelsens beslut

Informationen godkännes.

Justerandes sign
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KS § 114

	

DNR:KU 12007.265

Milj öledningssystem

Följande dokument ska fastställas av kommunstyrelsen:

4.1

	

Generella krav
4.3.1

	

Miljöaspekter
4.3.2

	

Lagar och andra krav
4.3.3

	

Milj ömål
4.3.3-1

	

Övergripande miljömål
4.4.1

	

Organisationsstruktur och ansvar
4.4.2

	

Kompetens, utbildning och medvetenhet
4.4.4

	

Dokumentation
4.4.5

	

Dokumentstyrning

Anna Göthberg redovisar respektive dokument. I dokumentet 4.3.3 Miljömål
föreslås en revidering av miljömålen i juni månad årligen. Kommunstyrelsens
ordförande Ewa Engdahl föreslår revidering i september månad årligen.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen fastställer ovan redovisade dokument.

I dokumentet 4.3.3 Miljömål ändras revideringen av miljömålen till september månad
årligen.

0-2500

Justerande sign
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HÖGSBY KONIlVMUN
Kommunstyrelsen

KS § 115 DNR:KU/2007.265

KU § 100 08-05-14
Miljöledningsprograml-Agenda 21

Miljö- och byggnadskontoret har tagit fram ett förslag till nytt Agenda
21/miljöprogram. Innehållet har tagits fram tillsammans med representanter för
samtliga politiska partier. Förslaget kommer att behandlas på kommunstyrelsen
den 19 juni. Synpunkter på programmet ska lämnas senast 5 juni.

Kommunledningsutskottets förslag

Miljöinspektör Anders Ivansson får i uppdrag att ta fram en sammanfattning av
Agenda 21 där de lokala aspekterna lyfts fram.

Yrkande

Andreas Furuskog (s) yrkar att milj öledningsprogrammet/Agenda 21 skickas på
remiss till partierna.

Kommunstyrelsens beslut

Miljöinspektör Anders Ivansson får i uppdrag att ta fram en sammanfattning av
Agenda 21 där de lokala aspekterna lyfts fram kopplat till policyn Möjligheternas
kommun.

Miljöledningsprogrammet/Agenda 21 skickas på remiss till partierna. Svar lämnas
till kommunen senast 1118 så ärendet kan behandlas på kornmunledningsutskottet
den 1918.

Justerandes sign
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HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS § 116 DNR:KU/2007.45

KU § 84 08-05-14
Översikt av Väsentliga Frågor för Förvaltningsplan i Södra Östersjöns
vattendistrikt

Översikt av Väsentliga Frågor för Förvaltningsplan i Södra Östersjöns
vattendistrikt är det andra steget i arbetet med att ta fram en Förvaltningsplan för
vattendistriktet. Syftet är att översiktligt beskriva:
• vilka viktiga vattenområden och vattenfrågor vattenförvaltningen ska arbeta med
i distriktet fram till år 2015,
• hur medborgare och andra intressenter kan påverka arbetet och dess innehåll.

Ett viktigt mål för vattenförvaltningen är att involvera samtliga organisationer och
medborgare som berörs av vattenfrågor i förvaltningsprocessen. Alla kommer att
ges tillfälle att yttra sig över de planer och program som tas fram genom offentliga
samråd och kungörelser. I dessa samverkansarbeten kommer kommunerna,
sektorsföreträdare och branschorganisationer, vattenvårdsorganisationer och
enskilda att ha en viktig roll. Samverkan på regional och lokal nivå kommer delvis
att ske i organiserad form genom bildande av s.k. vattenråd, ett samverkansorgan
för ett eller flera avrinningsområden.

Sverige har, jämfört med övriga Europa, relativt stora vattentillgångar och
jämförelsevis god vattenkvalitet. Med den grundläggande inriktningen att vi ska
försöka uppnå hållbara och naturlika förhållanden för våra vattenmiljöer god
ekologisk och kemisk vattenstatus så har vi en bra bit att vandra för att nå målet.
Det ska även göras en avvägning mot andra samhällsintressen, som
energiförsörjning, jordbruk och andra näringsgrenar, infrastruktur,
vattenförsörjning m m, så att vi får en integrerad vattenförvaltning.

Översikten av väsentliga frågor för förvaltningsplan i Södra Östersj öns
vattendistrikt 2008-2009 belyser på ett tydligt sätt vilka övergripande problem som
finns när det gäller vattnets status. För Högsby kommuns del så är det två områden
som är mer intressanta, Smålandskusten med Alsterån och Emån, vilka redovisas
på ett bra sätt.

Kommunen är representerad i både Emåns- och Alsteråns vattenvårdsförbund och
där finns möjlighet att påverka arbetet med förvaltningsplanerna.

Miljö- och hälsoskyddsinspektör Anders Ivansson föreslår att kommunstyrelsen
beslutar att utöver det ovan nämnda inte ha några synpunkter på
samrådshandlingen.

Skriftliga synpunkter på Översikt av Väsentliga Frågor för Förvaltningsplan skall
ha inkommit senast den I augusti 2008.

Kommunledningsutskottets förslag

Kommunstyrelsen ställer sig bakom Anders Ivanssons förslag att utöver det ovan
nämnda inte ha några synpunkter på samrådshandlingen.

Utdragsbcstyrkande
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Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen ställer sig bakom Anders Ivanssons förslag att utöver det ovan
nämnda inte ha några synpunkter på samrådshandlingen.

Justerandes sign
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KS § 117 DNR: KU/2008.176

Remiss - reformering av strandskyddet

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl har upprättat ett yttrande över
remissen enligt nedan:

Högsby kommun anser att förslaget till reformering av strandskyddet till det stora
hela är positivt och ser det som angeläget att förändringarna genomförs utan
onödigt dröjsmål. Detta kan ge glesbygdskommuner en värdefull
konkurrensfördel, genom att möjligheten till ett attraktivt boende utökas.

En differentiering av regelverket som medger en anpassning till lokala
förhållanden ger en ökad legitimitet åt lagstiftningen. Dessutom är det positivt att
beslut tas närmare dem som berörs och där lokalkännedom finns.

Dock lämnar vi några korta synpunkter enligt följande:

â Nybyggnation skall vara möjlig även där det tidigare inte finns bebyggelse. I annat
fall kan glesbygdskommuner som har gott om stränder utan bebyggelse aldrig
komma igång med byggnation.

â Storleken på passagen nära strandlinjen bör kunna variera beroende på
omständigheter i exempelvis naturens utformning, stigar och vägar etc. Lås alltså
inte avståndet till 25 m.

â Avståndet för byggnation av komplementbyggnad vid redan befintligt hus bör ej
begränsas till 15 m. Här behövs en flexibilitet där man tar hänsyn till lokala
förhållanden.

â Ta hänsyn till storleken på vattendragen och att vissa torkar ut sommartid.
Strandskyddet bör inte gälla vid mindre vattendrag där flödet är ojämnt.

â De kommuner som snabbt utarbetar ett tematiskt tillägg för strandskyddet till sin
översiktsplan skall få använda sig av det omedelbart. Vi ser ingen anledning att
vänta till 2011.

â Planera för information till allmänhet och föreningsliv samt kompetensutveckling
av personal hos kommuner och länsstyrelser snarast.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen antar yttrandet som svar på remissen.

Utdragsbestyrkandc
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KS § 118 DNR:KU/2005.3

Projekt Gammal design i ny regi

KU § 41 08-03-18
Projektsamordnare Jonas Högquist redovisade projektet "Gammal design i ny regi".
Projektet hade som syfte att göra en förstudie avseende biografen på Storgatan i
Högsby. Jonas Högquist redovisade en historisk bakgrund samt status för biografen
idag. Enkätundersökning är gjord med anledning av biografens framtid. Projektets
styrgrupp har gjort en studieresa till Filmhuset i Kungsbacka samt Vara Konserthus
för att få ideer och tankar kring hur biografen i Högsby skulle kunna utvecklas.

Kommunledningsutskottets förslag

Projektsamordnare Jonas Högquist får i uppdrag att lämna redovisat material
angående förstudie "Gammal design i ny regi" till de politiska partierna på remiss.
Partierna skall återkomma med förslag och kommentarer till eventuellt inköp av
fastighet, framtida vägval utifrån redovisat schema samt förslag till finansiering.

Remissvar skall lämnas till kommunkansliet senast den 11 april.

Informationen godkändes.

KS § 69 08-04-16
Kommunstyrelsens beslut

Remisstiden förlängs april månad ut. Ärendet tas upp på kommunledningsutskottet i
maj.

Remissvar har inkommit från nya moderaterna och folkpartiet.

Med stöd av den utförda utredningen vill Nya Moderaterna ge följande svar:

1. Vi instämmer i påståendet att kommunen är i stort behov av en centralt belägen
samlingslokal, som är öppen för alla, och vi tycker att Centrumbiografens läge är väl
lämpat för detta ändamål.

2. Vi ställer oss bakom styrgruppens förslag att man kontaktar ägaren för att lägga ett
bud på fastigheten.

3. Högsby kommun har tyvärr för närvarande en dålig ekonomi. En fastighetsaffär kan
således, under rådande förhållanden, se bekymmersam ut rent ekonomiskt. Vi anser
dock inte att kommunens bundna kapital i form av skog ska stå helt orört i detta läge,
utan att man verkligen månar om kommuninvånarnas komfort och trivsel.
Enligt Södra Skogsägarna omfattar Högsby kommuns skogsareal totalt 1366 ha. Det
finns sex områden, 876 ha, som är möjliga till försäljning. Detta till ett värde av
36 miljoner kronor. Därför förordar vi en viss försäljning av kommunens
skogsbestånd.

Uldragsbestyrkande
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HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS § 118 DNR:KU/2005.3

4. Som sammanfattning förordar vi alltså inköp av fastigheten. Vad som sedan händer
med byggnad och tomt får bli en senare fråga.

Av Folkpartiets remissvar framgår bland annat följande:

I flera års tid har många människor i Högsby på olika sätt arbetat med att försöka hitta
ett sätt att bevara och utveckla den gamla biografen. Det har varit människor från
olika föreningar, organisationer och företag. Även helt privata initiativ har tagits.
Många timmar har lagts ned på detta arbete, men trots detta har man inte lyckats hitta
en hållbar lösning att arbeta vidare på. Som så ofta är det ekonomin som ställt hinder i
vägen.
En styrgrupp, som i ett Leader+-projekt ("Gammal design i ny regi") arbetat med
Centrumbiografen, har kommit fram till att upprustningen av biografen blir alltför
dyrbar, men att tomten, där biografen är belägen, skulle kunna vara värdefull för
kommunen.

Om privata intressenter finns som vill förvärva tomten och ev. kanske tom. vill rusta
upp biografen vore det verkligen något mycket positivt, som kommunen bör ställa sig
positiv till. Om ingen privat intressent finns vore det önskvärt att kommunen
förvärvade tomten för att senare ev. använda den till byggnation av kulturhus, teater-
/konstutställningslokal, bowlinghall el. dyl. Många förslag till om-/eller nybyggnation
har inkommit via en enkät som projektgruppen skickat ut. Eftersom kommunens
ekonomi är så dålig f.n. föreslår Folkpartiet Liberalerna att man säljer skog för att få
in medel till att köpa tomten, men att man därefter avvaktar med beslut om till vad
tomten ska kunna användas. I första hand anser vi dock att man bör undersöka om
privata intressenter finns.

Ledamoten Marita Björkvall redovisar vid dagens sammanträde kristdemokraternas
remissvar att inte inköpa fastigheten.

Ewa Engdahl redovisar att Centerpartiets inställning är att kommunen skall avstå
från att köpa in aktuell fastighet.

T^U § 73 08-05-14
Kommunledningsutskottets förslag

Högsby kommun avstår från att inköpa biograffastigheten på Storgatan i Högsby.

Yrkande

Andreas Furuskog yrkar bifall till kommunledningsutskottets förslag.

Kommunstyrelsens förslag

Högsby kommun avstår från att inköpa biograffastigheten på Storgatan i Högsby.

Justerandes sign
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KS § 119 DNR: KF/2005.49

Motion angående Centrumbiografen

Storgatan i Högsby har som bekant en historia långt tillbaka som ett handelscentrum i
bygden. Av detta finns inte särskilt mycket kvar idag. Under flera år har vi sett olika
satsningar och förslag för att stärka Storgatans möjligheter på olika sätt och få tillbaka
pulsen i centralorten. Det är positivt med varje ny etablering vare sig det gäller handel,
kultur eller annat.

En välkänd byggnad i Högsby, Centrumbiografen, står nu i fokus för framtida
förändringar vad gäller fastighet, verksamhet och användningsområden. Här finns
intressenter från alla sektorer i samhället såsom näringslivet, föreningslivet och
offentliga insatser lokalt och regionalt.

Under det senaste året har förslag framkommit för nya användningsområden och
aktiviteter för Centrumbiografen kan öka dragningskraften rejält hos alla generationer.

Högsbycentern vill på detta sätt visa sin uppskattning för dessa initiativ och verka för att
Högsby kommun med personal skall underlätta utvecklingen av Centrumbiografen. Vi
vill även ställa ekonomiska resurser till förfogande i den mån kommunens ekonomi
tillåter detta. Detta innebär förutsättningar att satsningar sker i samverkan med andra
organ, den ideella sektorn och näringslivet.

Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde 2005-01-27, § 16, att
motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.

KS § 62 05-03-01
Kommunstyrelsens beslut

Resultatet av förstudien avvaktas innan motionen besvaras.

Projektsamordnare Jonas Högquist föreslår i tjänsteskrivelse 2008-06-16 att
kommunstyrelsen beslutar att motionen anses vara besvarad genom slutrapporten för
projektet "Gammal Design I Ny Regi".

Kommunstyrelsens förslag

Motionen anses vara besvarad genom slutrapporten för projektet "Gammal Design
I Ny Regi"

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrlrande
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KS § 120 DNR:KF/2006.385

Motion angående kommunens ohälsotal och kostnader

Kommunfullmäktigeledamöterna Inger Gustavsson och Rolf Bengtsson beskriver
i motion daterad 2006-10-19 att politikerna har under ett antal år brottats med
stora ohälsotal i kommunens förvaltningar som också medfört stora kostnader i
sjukskrivningar och rehabiliteringsprogram.

Enligt lönekontoret har kommunens sjuklöner kostat 3 098 232:97 kronor under
perioden oktober 2005 - september 2006, detta är 3 miljoner för mycket för att
kommunen ska betecknas att ha mönsterarbetsplatser.

Fullmäktige har antagit ett personalpolitiskt program, som ska ligga till grund för
förebyggande åtgärder, att kommunen ska ses som en bra arbetsgivare, genom att

sätta fokus på arbetsmiljön, trivsel och tryggheten på kommunens samtliga
arbetsplatser och den viktigaste resursen är personalen.

Efter beslutet i fullmäktige, har ingen återrapportering eller information delgivits
oss här i fullmäktige om hur de olika förvaltningarna har lyckats att få ned
ohälsotalet, eller om det tvärt om har ökat.

Socialdemokraterna yrkar att fullmäktige får en åten rapportering från de olika
förvaltningarna kvartalsvis innehållande:

Stigande eller fallande ohälsotal inom varje förvaltning, sammanfattande i ett
gemensamt dokument

- Kostnaderna över de senaste tre kvartalen.
- Långsiktiga åtgärder som är vidtagna och genomförda enligt det

personalpolitiska programmet.
Utbilda nya fullmäktigeledamöterna i arbetsmiljölagen, för att förstå
innebörden av arbetsgivareansvaret i sitt uppdrag.

Kommunfullmäktige beslutade 2006-10-19, § 190 att överlämna motionen till
kommunstyrelsen för beredning.

Personalchef Gunilla Jäghagen upprättade ett skrivit svar på motionen.

Kommunstyrelsen föreslog 2006-12-19, § 449, att godkänna upprättad
svarsskrivelse samt att motionen därmed var besvarad.

KU § 49 07-02-06
Kommunledningsutskottets beslut

Ge förvaltningen i uppdrag att omformulera svarsskrivelsen.

KS § 81 07-02-27
Ekonomichef Anders Svensson redovisar svarsskrivelsen.
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KS § 120 DNR:KF/2006.3 85

Kommunfullmäktige får rapport två gånger årligen om sjukfrånvaron i
kommunen, i årsrapporten och i delårsrapporten. Frånvaron är inte uppdelad per
förvaltning, utan för kvinnor respektive män i tre olika åldersgrupper. I dagsläget
finns inte möjlighet att få ut bättre statistik från lönesystemet.

I samband med införande av nytt lönesystem kommer det att finnas andra
möjligheter till statistikuttag. Just nu pågår ett intensivt arbete med införandet av
basfunktionerna. Under hösten blir det aktuellt att gå vidare med statistikuttag.
När det är klart ges möjlighet att redovisa stigande eller fallande ohälsotal inom
varje förvaltning, sammanfattande i ett gemensamt dokument samt kostnaderna
över de senaste tre kvartalen.

Kommunstyrelsen har arbetsgivareansvar och får utbildning i t ex.
arbetsmilj ölagen.

Kommunstyrelsens förslag

Godkänna upprättad svarsskrivelse samt att motionen är därmed är besvarad.

KF § 61 07-03-29
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson lämnar över klubban till
kommunfullmäktiges 2:e vice ordförande Monika Olsberg.

Yrkanden

Motionären yrkar på återremiss till kommunstyrelsen för kompletterande
beredning, då svaret ej redovisar vilka långsiktiga åtgärder som är vidtagna och
genomförda enligt det personalpolitiska programmet.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen återremitteras.

KLU § 35 08-03-18
Kommunchef Joakim Malmdal har upprättat en svarsskrivelse daterad 2008-02-
21.

Kommunledningsutskottets förslag

Godkänna upprättad svarsskrivelse.

Motionen är därmed besvarad.

UtdragsbestyrkandeJusterandes sign
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KU § 74 08-05-14
En ny svarsskrivelse daterat 2008-05-06 är upprättad av skolchef Anders
Johansson.

Kommunledningsutskottets förslag

Anders Johanssons svarsskrivelse daterad 2008-05-06 godkännes som svar pä
motionen.

Motionen är därmed besvarad.

Kommunstyrelsens förslag

Anders Johanssons svarsskrivelse daterad 2008-05-06 godkännes som svar på
motionen.

Motionen är därmed besvarad.

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkande
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Motion om införande av "Folkhälsoprogram"

Socialdemokraterna har lämnat in en motion om införande av
"Folkhälsoprogram". Ett antal tidigare motioner har påvisat att många politiker tar
sitt uppdrag på allvar när det gäller säkerhet och ohälsotalet för våra anställda och
kommuninvånare. Motionärerna saknar fortfarande svar på några av dessa
inlämnade motioner,

• Folkpartiet Liberalernas motion "Policy för äldre".
• Socialdemokraternas motion "Kommunens ohälsotal och kostnader".
• Socialdemokraternas motion "Tillskapande av kolonilotter på kommunal

mark".

Socialdemokraterna hemställer att kommunledningen snarast eller senast i juni
månad 2008 framlägger en fullständig Folkhälsoplan till kommunfullmäktige.
Folkhälsoplanen skall innehålla såväl långsiktiga som kortsiktiga mål.

Kommunfullmäktige beslutade 2008-03-27, § 50, att remittera motionen till
kommunstyrelsen för beredning.

KU § 79 08-05-14
Fritidschef Christina Dahl gin har upprättat ett förslag för kommande
folkhälsoarbete, daterat 2008-05-07. Förslaget innehåller bland annat följande:

Folkhälsoråd
I folkhälsorådet ingår kommunledningsutskott, ordförande i de tre utskotten,
kommunchefen, politiker från landstingets folkhälso- och miljöutskott. Det är
viktigt att folkhälsorådet har en tydlig koppling till kommunstyrelsen för att kunna
samordna det förebyggande arbetet, ge legitimitet åt arbetet samt ge tydliga
riktlinjer. Kommunchefen håller verksamhetscheferna informerade om
folkhälsorådets arbete. Folkhälsorådet avrapporterar därför två gånger per år till
kommunstyrelsen.

Arbetsgrupper
- brottsförebyggande arbete
- drogförebyggande arbete
- olika typer av arbetsgrupper beroende på vilka områden som prioriterats

Arbetsgrupperna avrapporterar till folkhälsorådet.

Folkhälsosamordnaren
Samordna folkhälsoarbetets verksamhet. Vara föredragande i folkhälsorådet samt
arbeta enligt foikhälsoplanen. Folkhälsosamordnaren skall också följa upp och
rapportera till folkhälsorådet avvikelser från planerade folkhälsosatsningar.

Folkhälsoprofil (uppdraget ges av kommunstyrelsen och beslutas av
kommunfullmäktige)

Utdragsbestyrkande
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KS § 121 DNR:KF/2008.104

Göra en kartläggning av kommuninnevånarnas hälsa och välfärd som skall ligga
till grund för en långsiktig planering för folkhälsoarbetet.

Folkhälsoplan (beslutas och antas av kommunfullmäktige)

En plan som sträcker sig över en mandatperiod. Till grund för planen ligger
kommunens folkhälsoprofil, de nationella och regionala folkhälsomålen (se bilaga
1) samt kommunens egen målpolicy.

Verksamhetsplan (beslutas av kommunstyrelsen, information till
kommunfullmäktige)
Årligen görs/beslutas om verksamhetsplaner utifrån den långsiktiga
folkhälsoplanen. I verksamhetsplanen skall anges verksamhetsmål samt vem som
är ansvarig för de olika målen under verksamhetsåret. Verksamhetsplanen skall
utvärderas årligen genom verksamhetsberättelse.

Välfärdsbokslut
Utförs efter varje mandatperiod. Detta är ett bra styrinstrument för att rikta
uppmärksamhet på insatser som bidrar till folkhälsa- och välfärdsutveckling som
är i linje med kommunens mål och översiktsplan. Det är också ett viktigt
instrument för att få insikt i vilka prioriteringar som behöver göras. Det ökar
möjligheterna att politiskt prioritera insatser för att främja förutsättningarna för en
god och jämlik hälsa.

1 välfärdsbokslutet används ett begränsat antal nyckeltal som fungerar som mått på
hälsalohälsa som ger förutsättningar att analysera välfärden, samt synliggöra
behov av insatser och innehåll i kommande folkhälsoplaner.

TIDPLAN

Under våren -09 presentera folkhälsoprofil samt förslag till folkhälsoplan för
resterande del av mandatperioden (beslutas av kommunfullmäktige) samt anta
verksamhetsplan från våren -09 samt -10 (antas av kommunstyrelsen)

Ovanstående ger en klar bild över både organisation och arbetssätt. Förslagsvis är
Högsby kommuns verksamhetsplan för 2008 att påbörja arbetet med en kommunal
hälsoprofil som sedan kan ligga till grund för en folkhälsoplan.

Kommunledningsutskottets förslag

Kommunledningsutskottet utses till Folkhälsoråd med ansvar att ta fram en strategi
för folkhälsoarbetet samt att ha ansvar för folkhälsoarbetet i Högsby kommun.

Folkhälsorådets referensgrupp består av representant för Folkhälsorådet,
chefsgruppen, ideella organisationer, studieförbund samt övriga i ämnet aktuella
aktörer. Folkhälsosamordnaren är sammankallande

UtdragsbestyrkandeJusterandes sign
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I övrigt beaktas tillämpliga delar i upprättat förslag avseende folkhälsoarbetet
daterat 2008-05-07.

Motsvarande struktur upprättas för den brottförebyggande verksamheten i Högsby
kommun. I referensgruppen för brottsförebyggande verksamhet ingår
polismyndigheten som en självklar aktör.

Kommunledningsutskottet utses till Brottsförebyggande råd i Högsby kommun.

Motionen är därmed besvarad.

Kommunstyrelsens förslag

Kommunledningsutskottet utses till Folkhälsoråd med ansvar att ta fram en strategi
för folkhälsoarbetet samt att ha ansvar för folkhälsoarbetet i Högsby kommun.

Folkhälsorådets referensgrupp består av representant för Folkhälsorådet,
chefsgruppen, ideella organisationer, studieförbund samt övriga i ämnet aktuella
aktörer. Folkhälsosamordnaren är sammankallande

I övrigt beaktas tillämpliga delar i upprättat förslag avseende folkhälsoarbetet
daterat 2008-05-07.

Motsvarande struktur upprättas för den brottförebyggande verksamheten i Högsby
kommun. I referensgruppen för brottsförebyggande verksamhet ingår
polismyndigheten som en självklar aktör.

Kommunledningsutskottet utses till Brottsförebyggande råd i Högsby kommun.

Motionen är därmed besvarad.

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkande
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Motion angående diplomering av Högsby som "Fairtrade City"

Folkpartiet Liberalerna har lämnat in en motion i rubricerade ärende.

Fairtrade City är en diplomering till kommuner som engagerar sig för etisk
konsumtion. Den lanserades i Sverige i januari 2006, men har funnits sedan år 2000 i
Storbritannien. Drygt 400 städer är Fairtrade City-diplomerade runt om i världen, och
konceptet frans nu i tretton länder i USA, Canada, Europa och Australien. I Sverige är
hittills fem kommuner diplomerade och ungefär tio har ansökt om att få bli det.

I varje kommun leds Fairtrade City av en styrgrupp vars främsta uppgift är att sprida
information om etisk konsumtion bland kommunens invånare. Fairtrade City innebär
att kommunen lever upp till kriterier som rör etisk upphandling, ett aktivt
informationsarbete samt att man har ett utbud av etiskt märkta produkter i butiker och
på arbetsplatser. Att bli Fairtrade City innebär att man inom de offentliga och privata
sektorerna tar gemensamt ansvar för att olika varor i så stor utsträckning som möjligt
uppfyller kriterierna för Rättvisemärkt.

Folkpartiet Liberalerna föreslår därför att kommunfullmäktige beslutar

Att snarast låta utreda förutsättningarna för att Högsby kommun ska kunna bli en
"Fairtrade City".

Kommunfullmäktige beslutade 2008-03-27, § 51, att remittera motionen till
kommunstyrelsen för beredning.

KU § 80 08-05-14
Kommunledningsutskottets förslag

Högsby kommun har för närvarande inte resurser att uppfylla intentionerna i
motionen varför den avslås.

Motionen är därmed besvarad.

Yrkande

Brigitte Ktihne (fp) yrkar på återremiss för framtagande av kostnaderna för att
Högsby kommun ska kunna bli en "Fairtrade City".

Kommunstyrelsens beslut

Motionen återremitteras för en översiktlig kostnadsberäkning för en eventuell
diplomering av Högsby kommun som "Fairtrade City".

Utdragsbestyrkande
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DNR:KF/2007.306

Motion om införande av kommunalt vårdnadsbidrag

Utbildningsutskottet har fått i uppdrag att bereda en motion om införande av
vårdnadsbidrag. Skolchefen redovisade ett förslag till svar på motionen.
Från 1 juli 2008 har kommunerna en möjlighet att införa vårdnadsbidrag.
Kommunen kan begränsa det, men inte utvidga det. Vårdnadsbidraget blir 3 000
kronor obeskattat per månad för föräldrar vars barn inte utnyttjar den offentligt
finansierade barnomsorgen. Det gäller barn som fyllt ett år upp till treårsdagen.
De kommuner skolchefen varit i kontakt med som tänker införa bidraget planerar
för helt vårdnadsbidrag. Man anser sig inte kunna administrera en kombination av
vårdnadsbidrag och nyttjande av kommunal barnomsorg. Kommunerna har annars
en rätt att införa en avtrappning av vårdnadsbidrag i förhållande till den tid barn
nyttjar offentligt finansierad förskoleverksamhet.

I Vimmerby kommun föreligger förslag att införa vårdnadsbidrag i januari 2009.
En anledning att införandet inte sker tidigare är att beslutet måste budgeteras. En
undersökning där visar att 11,7% av föräldrarna är intresserade av vårdnadsbidrag.
8,1% har i dag ingen förskolverksamhet. 3,6% av de som var intresserade tänker
säga upp sin nuvarande förskoleplats. Årskostnaden för införandet beräknas till
1 044 000 kronor. Därutöver tillkommer administrativa kostnader, hyra av
dataprogram för administrering, kontrollsystem mm.

De ekonomiska förutsättningarna är att de föräldrar som i dag inte utnyttjar
offentligt finansierad förskoleverksamhet direkt blir berättigade till bidraget. Detta
blir en direkt kostnad för kommunen. Vårdnadsbidraget kostar kommunen 36 000
kronor per år. En förskoleplats i kommunen kostar 82 000 kronor. Om en
tillräckligt stor andel föräldrar som i dag har förskoleplats säger upp den till
förmån för vårdnadsbidrag, och kommunen kan minska kostnaderna för
förskolverksamheten genom minskade lokal- och personalkostnader kan
införandet bli ekonomiskt bärande. Man bör då beakta omställningskostnader till
exempel under personalens uppsägningstid.

Socialdepartementet har tagit fram en promemoria på 143 sidor som föreslår en
kompetensutvidgning för landets kommuner och ger dem möjlighet att införa och
administrera kommunala vårdnadsbidrag inom vissa ramar. En mängd beaktande
måste ske. Bland annat kopplingen till föräldraledighetslagen,
sjukpenningsgrundande inkomst, arbetslöshetsförsäkringen, kombination med
vårdnadsbidrag och föräldrapenning, aktivitetsstöd, utvecklingsersättning,
introduktionsersättning för flyktingar, sjuk- och aktivitetsersättningar,
sjukpenning över 365 dagar, prövning av bostadsbidrag, ekonomiskt bistånd, mm.

I vissa fall kan vårdnadsbidraget kollidera med annan lagstiftning. Till exempel
ska kommunen genom uppsökande verksamhet ta reda på vilka barn som behöver
anvisas plats på grund av särskilda skäl. Dessa föräldrar ges ingen möjlighet till
vårdnadsbidrag.

Skolchefen föreslår att Högsby kommun ska avvakta med införandet för att kunna
ta del av andra kommuners erfarenheter.

Utdragsbestyrkande
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Utbildningsutskottets beslut

Utbildningsutskottet är principiellt för ett införande av barnomsorgspeng, men står
bakom skolchefens förslag att avvakta införandet för att kunna ta del av andra
kommuners erfarenheter.

Yrkande

Andreas Furuskog (s) yrkar avslag på motionen att vårdnadsbidrag införs.

Propositionsordning

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl ställer proposition på
utbildningsutskottets beslut och Andreas Furuskogs (s) yrkande och finner att
kommunstyrelsen bifaller utbildningsutskottets beslut.

Kommunstyrelsens förslag

Högsby kommun är principiellt för ett införande av vårdnadsbidrag, men står
bakom skolchefens förslag att avvakta införandet för att kunna ta del av andra
kommuners erfarenheter.

Motionen är därmed besvarad.

Reservation

Andreas Furuskog (s), Nedzad Talovic (s), Johanna KlanghGustafsson (s) och
Magnus Gabrielsson (s) reserverar sig mot beslutet.

Utdragsbesfyrkande
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Utskotts- och kommunstyrelsemöten ute i verksamheterna

Kommunfullmäktige besvarade motionen om att förlägga utskottsmöten och
kommunstyrelsemöten ute i verksamheterna, 2007-10-18, § 184. Det beslutades att
uppmana utskotten att när det är möjligt, förlägga utskottsmöten och studiebesök
ute i respektive verksamheter

Kommunledningsutskottets förslag

Kommunstyrelsen och utskotten förlägger sina möten och studiebesök ute i
respektive verksamheter när det är möjligt.

Vid dagens sammanträde föreslår kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl att
kommunstyrelsens temadagar 26/8 och 7/10 förläggs ute i verksamheterna

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen och utskotten förlägger sina möten och studiebesök ute i
respektive verksamheter när det är möjligt.

Kommunstyrelsens temadagar 2618 och 7110 förläggs ute i verksamheterna.

Utdragsbestyrkande
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Smålandsgruppen har under de senaste åren byggt upp ett samarbete med IKEA i
syfte att marknadsföra turism på IKEA-varuhus i Europa. Smålandsgruppen har
under det senaste året arbetat med att genomföra turistmässor på IKEA-varuhus i
London, Hamburg och Dttsseldorf. Visionen och affärsiden är att arbeta med
varumärket "Småland" och att sprida vårt koncept till alla kommuner i Småland.
Målsättningen är att stärka varumärket "Småland" och att öka antalet turister till
vårt landskap. Syftet är att förstärka och lyfta fram turismen i hela Småland samt
stärka regionen som turistmål genom minimässor på IKEA-varuhus.

Smålandsgruppen planerar att genomföra 12 mässor per år och att arbeta
återkommande med ett tiotal IKEA-varuhus. Under de kommande fem åren skall
60 mässor genomföras och 1,5 miljon potentiella kunder skall få uppleva
Småländsk turism på IKEA.

Smålandsgruppens IKEA-projekt har under det senaste halvåret finansierats av
nationella turistmedel från EU. I dagsläget arbetar Smålandsgruppen med att
bygga upp en organisation med den tidigare LAG-gruppen.

Smålandsgruppen ställer följande frågor till Smålandsgruppens
medlemskommuner:

Är er kommun intresserad av att fortsättningsvis vara involverad i samarbetet
mellan småländska turistentreprenörer och IKEA?
Är Smålandsgruppen en lämplig organisation för ett fortsatt samarbete?

Svar önskas under maj månad för att kunna gå vidare med
implementeringsprocessen efter medlemskommunernas önskemål. Därefter
kommer frågan att gå vidare till samtliga kommuner i Småland.

Kommunledningsutskottet anser att konceptet som sådant, där mindre
turistföretagare ges möjlighet att marknadsföra sig vid IKEA:s varuhus är bra. Vår
uppfattning är dock att det är turistföretagen som är huvudaktörer och att dessa
gemensamt skall vara den part som driver frågan. Med detta som bakgrund ser vi
inte att Smålandsgruppens upplägg som bygger på att kommunerna skall driva
frågan är det vi förordar.

Kommunledningsutskottet föreslår

att Högsby kommun skall se positivt på ett samarbete mellan IKEA och de mindre
turistföretagen

att konceptet skall bygga på näringens initiativ där turistföretagarna är den
drivande och ledande parten
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Kommunstyrelsens beslut

Högsby kommun skall se positivt på ett samarbete mellan IKEA och de mindre
turistföretagen

Konceptet skall bygga på näringens initiativ där turistföretagarna är den drivande
och ledande parten

Utdragsbestyrkandc
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Yttrande över ansökningar om statlig tillsyn och rätt till bidrag till fristående
gymnasieskolor i Kalmar kommun

Högsby kommun bereds tillfälle att yttra sig över ansökningar om statlig tillsyn
och rätt till bidrag för fristående gymnasieskolor i Kalmar kommun senast den 15
september 2008. Ansökningarna gäller:

a) Baggiurn Utbildning AB
• Specialutformat program närliggande Hantverksprogrammet
• Specialutformat program närliggande Livsmedelsprogrammet

b) Drivkraft Värend AB
• Teknikprogrammet

c) Nordens Tekniker Institut AB
• Byggutbildning
• Energiutbildning
• Fordonsutbildning
• Hantverksutbildning
• Industriutbildning

Utbildningsutskottets förslag

Kommunstyrelsen tillstyrker ansökningarna om fristående gymnasieskolor i
Kalmar kommun.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen tillstyrker ansökningarna om fristående gymnasieskolor i
Kalmar kommun.

Justerandys sign Utdragsbestyrkande



HÖGSBY KOMMUN

	

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

28(59)
Kommunstyrelsen

2008-06-19

KS § 127

	

DNR:UU/2008.11

Kvalitetsredovisning

Utvecklingsledare Anna Skedebäck har i vår arbetat med ett utvecklingsprojekt i
samverkan med Myndigheten för skolutveckling gällande elever i behov av
särskilt stöd. Kvalitetsredovisningen har sammanställts av Ulla-Lena Lönn.
Utbildningsutskottet diskuterar kvalitetsredovisningen. Ett problem är att
uppgifterna är något inaktuella. För de flesta brister som redovisas har det redan
påbörjats åtgärder. Det är dock viktigt att resultaten redovisas för
kommunfullmäktige.

Utbildningsutskottets beslut

Utbildningsutskottet föreslår kommunstyrelsen att utvecklingsledaren bereds
tillfälle att redovisa den pågående kvalitetsredovisningen under hösten. Därmed
blir uppgifterna mer aktuella. Samtidigt kan man relatera till den förra
kvalitetsredovisningen, för att se de långsiktiga utvecklingstrenderna.

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl föreslår att redovisningen ska ske till
kommunfullmäktige.

Kommunstyrelsens beslut

Utvecklingsledaren bereds möjlighet att redovisa kvalitetsredovisningen för
kommunfullmäktige.



HÖGSBY KOMMUN

	

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

29(59)
Kommunstyrelsen

2008-06-19

KS § 128

	

DNR: KF/2008.162

Granskningsrapport HUL

Jäv
På grund av jäv deltar inte kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) och
kommunstyrelsens vice ordförande Andreas Furuskog (s) i
handläggningen.Ordförandeskapet överlämnas till ledamoten Brigitte Ktlhne (fp).

Revisorerna i Högsby, Lessebo och Uppvidinge kommuner har gett Komrev inom
Öhrlings PricewaterhouseCoopers i uppdrag att granska nämndens första
verksamhetsår. Granskningen har varit inriktad på hur införandet av det nya
personaladministrativa systemet har skett, vilka kostnader som har belastat
nämndens verksamhet samt hur finansieringen skett.

Granskningsrapporten har överlämnats till Den gemensamma nämnden för
Lönesamverkan HUL samt för kännedom till kommunstyrelserna i Lessebo,
Högsby och Uppvidinge.

Kommunstyrelsens förslag

Granskningsrapporten för HUL överlämnas till kommunfullmäktige för beslut.

Utdragsbestyrkandc



HÖGSBY KOMMUN

	

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

30(59)
Kommunstyrelsen

2008-06-19

KS § 129

	

DNR: KU/2008.7

Näringslivsfrågor

Kommunchef Joakim Malmdal redovisar näringslivsfrågor enligt följande:

1. Vid ett möte med näringslivsrådet diskuterades näringslivsrankingen samt hur
näringslivsfrågorna i kommunen ska bemannas.

2. Förhandlingar pågår med Ruben Hägglund angående utbyggnad av lokalerna.
3. Näringslivsrådet består av kommunstyrelsens ordförande, kommunstyrelsens

vice ordförande, kommunchefen, företrädare för LRF, Företagarna, Mittpunkt,
och Emådalens Landsbygdscentrum.

4. Utdelning av Årets Företagare har genomförts.

Kommunstyrelsens beslut

Rapporterna godkännes.

Justerande sign

	

(

	

I

	

Utdragsbestyrkande



HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS§1.30

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

31(59)

2008-06-19

DNR:KF/2008.148

Anställningsfrågor

KU § 92 08-05-14
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl aktualiserar hanteringen av
anställningar och tjänstledigheter mm. I samband med detta föreslår
kommunstyrelsens ordförande att ett politiskt personalorgan inrättas.

Kommunledningsutskottets förslag

att kommunchefen ges i uppdrag att ta fram ett förslag till hantering av
anställningsfrågor och tjänstledigheter mm

att kommunchefen ges uppdraget att föreslå ett upplägg för ett personalorgan i
Högsby kommun

Yrkande

Andreas Furuskog (s) yrkar bifall till kommunledningsutskottets förslag men vill
veta vilka regler som gäller vid uttag av kompledighet.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunchefen ges i uppdrag att ta fram ett förslag till hantering av
anställningsfrågor och tjänstledigheter mm

Kommunchefen ges uppdraget att föreslå ett upplägg för ett personalorgan i
Högsby kommun

Kommunchefen får i uppdrag att ta reda på vilka regler som gäller vid uttag av
kompledighet.



HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

32(59)

2008-06-19

KS § 131 DNR: KF/2005.119

KU § 93 08-05-14
Policy för alternativa driftsformer

Projektledare Bertil Eifrem har arbetat fram ett förslag till policy för alternativa
driftsformer för Högsby kommun. Förslaget har redovisats på
kommunledningsutskottet. Kommunledningsutskottet beslutade 2007-10-03, §
263, att kommunchefen skulle redovisa ett förslag till processupplägg för ett
eventuellt antagande av policyn och hur den skulle implementeras i
verksamheterna. Bertil Eifrem tydliggjorde framförallt följande slutsatser för att en
policy kring alternativa driftsformer skall få genomslag i verksamheten.

1. Det krävs tid för att processen skall bli framgångsrik.
2. Visa goda exempel, stödja och stimulera.
3. Måste finnas en motor på tjänstemannanivå.
4. Fackliga representanter skall vara medspelare.
5. Mellanchefer är en nyckelgrupp.
6. Tydliga spelregler.

Med detta som bakgrund föreslår kommunchef Joakim Malmdal att arbetet med att
implementera en eventuell policy kring alternativa driftsformer verkställs i
anslutning till att tjänsten som personalchef återbesätts för att på så sätt försäkra
sig om att införandet sker på bästa möjliga sätt.

Kommunledningsutskottets förslag

att anta förslag till policy för alternativa driftsformer samt att implementeringen i
verksamheten sker efter det att återbesättning av personalchefstjänst är genomförd.

Kommunstyrelsens förslag

Förslag till policy för alternativa driftsfonner antas samt att implementeringen i
verksamheten sker efter det att återbesättning av personalchefstjänst är genomförd.

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkande



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

33(59)

2008-06-19

HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS § 132 DNR:KU/2008.133

Projektorganisation

Kommunen har under flertalet år aktivt deltagit i och drivit flertalet projekt med
varierande resultat. Det projektorienterade arbetssättet har framförallt inneburit att
man med ibland ganska små medel från den kommunala budgeten åstadkommit
stora förändringar, t ex projektet "Kungsvägen" (Storgatan).

Ett projelctorienterat arbetssätt ställer emellertid givetvis även krav på en
projektorienterad och flexibel organisation, inte minst vad gäller dess tillämpning
och redovisning. Idag bygger projektverksamheten och dess organisationsstruktur
på Kommunstyrelsens beslut § 286, 1999-10-26 och Kommunfullmäktiges beslut
§ 168, 2005-10-27. Dessa protokoll vittnar om att organisationsstrukturen är i
behov av en revidering, framförallt då den i vissa avseenden är föråldrad och
följaktligen inte lever upp till dagens krav på en dynamisk organisation.

Projektsamordnare Jonas Högquist har i tjänsteskrivelse daterad 2008-04-16
upprättat ett förslag till förändringar och tillägg avseende projektverksamheten
samt förslag till övergripande åtgärder gällande projektorganisationen och föreslår
att kommunstyrelsen antar ovanstående tjänsteskrivelse och upphäver tidigare
kommunfullmäktiges beslut § 168, 2005-10-27 samt kommunstyrelsens beslut §
378, 2005-12-20.

Kommunledningsutskottets förslag

att ovanstående tjänsteskrivelse daterad 2008-04-16 antas och att
kommunfullmäktiges tidigare beslut § 168, 2005-10-27 samt kommunstyrelsens
beslut § 378, 2005-12-20 upphäves.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsens beslut § 378, 2005-12-20 upphävs.

Ovanstående tjänsteskrivelse daterad 2008-04-16 antas

Kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktiges tidigare beslut § 168, 2005-10-27 upphävs.

UtdragsbcstyrkandeJusterandes sign



HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

34(59)

2008-06-19

KS § 133 DNR:KU/2008.149

Medlemskap i föreningen Kumulus med syfte att främja internationella
möjligheter för unga i Kalmar län

KU § 97 08-05-14
Den 23 april fattade Regionförbundets styrelse beslutet att stödja bildandet av
föreningen Kumulus med syfte att främja internationella möjligheter för unga i
Kalmar län.

Medlemskapet i föreningen är öppet för kommuner, Regionförbund,
ungdomsorganisationer i Kalmar läns kommuner såväl som i angränsande regioner
i och utanför Sverige. Föreningen har sitt säte på Regionförbundet i Kalmar län.

Målet med arbetet är:

att alla länets kommuner år 2010 ska ha fått möjlighet att delta i Europeisk
volontärtjänst (EVS), ungdomsutbyten eller utbildningsinsatser kring utbytet
som verktyg för verksamhetsutveckling och tillväxt.
Att utvecklas till en "E-NGO" (Europeisk ideell organisation) med kunskap
och kompetens kring internationella möjligheter för unga. Kumulus stödjer
kommuner och organisationer i att genomföra utbyten, utbildningar samt sända
och ta emot unga volontärer inom EU-programmet "Ung och Aktiv i Europa",
Europeisk vonontärtjänst.

Medlemsavgiften för kommunerna är 15 000 kronor per år under 2008 och 2009.
För ungdomsorganisationerna - 1000 kronor/år under 2008/2009.

Kommunledningsutskottets förslag

att kommunen blir medlem i föreningen Kumulus.

att medlemsavgiften, 15.000 kronor per år, 2008 och 2009 föreslås finansieras från
utbildningsutskottet.

att kommunchefen får i uppdrag att framföra till Regionförbundet att finansiering
av avgifter och medfinansieringar etc bör fördelas utifrån kommunernas
invånarantal.

Yrkande

Magnus Gabrielsson (s) yrkar att finansiering av projektet sker via den mjuka
sektorn.

Utdragsbestyrkande



HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS§ 133

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

35(59)

2008-06-19

DNR:KU/2008.149

Brigitte Kiihne (fp) med instämmande av Nedzad Talovic (s) yrkar att en
utvärdering av medlemsskapet sker under 2009.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunen blir medlem i föreningen Kumulus.

Medlemsavgiften, 15.000 kronor per år, 2008 och 2009 föreslås finansieras från
utbildningsutskottet.

Kommunchefen får i uppdrag att framföra till Regionförbundet att finansiering av
avgifter och medfinansieringar etc bör fördelas utifrån kommunernas invånarantal.

Finansiering sker via den mjuka sektorn.

Medlemsskapet utvärderas under 2009 i enlighet med Brigitte Ktihnes m fl
yrkande.

I Utdragsbestyrkandc
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36(59)

2008-06-19

HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS § 134 DNR:KF/2008.119

Valdistriktsindelning EU-valet 2009 och Val 2010

KU § 98 08-05-14
Kommunen skall enligt 4 kap 17 § vallagen se över indelningen i valdistrikt året
närmast före det år då ordinarie val till riksdagen skall hållas.

Det kan dock vara bra att redan inför 2009 års val till Europaparlamentet överväga
valdistriktens utformning och då även inför 2010 års val.

Kommunen ges nu därför möjlighet att se över valdistriktsindelningen.

Länsstyrelsen emotser resultatet av kommunfullmäktiges översyn av nu gällande
valdistriktsindelning och eventuellt förslag till ny valdistriktsindelning senast den
30 september 2008.

Anser kommunen att nuvarande valdistriktsindelning kan vara oförändrad även vid
valen 2009 skall även detta anmälas till Länsstyrelsen av kommunfullmäktige
senast den 30 september 2008.

Länsstyrelsens beslut om indelning i valdistrikt ska meddelas senast den 1
december 2008 för att beslutet ska kunna tillämpas vid valet 2009.

Kommunledningsutskottets förslag

Ingen förändring sker av valdistriktsindelningen inför EU-valet 2009 och valet
2010.

Valnämndens förslag

VN § 1 08-06-10
Långemåla och Ruda valdistrikt slås samman till ett valdistrikt. Därmed följer
kommunen länsstyrelsens rekommendationer att antalet röstberättigade i ett
valdistrikt skall omfatta mellan 1000 och 2000 invånare.

Dessutom ligger valdistrikten geografiskt mycket nära varandra.

Yrkande

Andreas Furuskog (s) yrkar bifall till valnämndens förslag.

Propositionsordning

Kommunstyrelsens ordförande Ewa EngdahI ställer proposition på
kommunledningsutskottets förslag och valnämndens förslag och finner att
kommunstyrelsen bifaller valnämndens förslag.

Utdragsbestyrkande



HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS § 134

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

37(59)

2008-06-19

DNR:KF/2008.119

Kommunstyrelsens förslag

Långemåla och Ruda valdistrikt slås samman till ett valdistrikt. Därmed följer
kommunen länsstyrelsens rekommendationer att antalet röstberättigade i ett
valdistrikt skall omfatta mellan 1000 och 2000 invånare.

Dessutom ligger valdistrikten geografiskt mycket nära varandra.

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkande



HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS § 135

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

38(59)

2008-06-19

DNR:KU/2008.150

Vigselförrättare

KU § 99 08-05-14
Kommunen har idag tre vigselförrättare, kommunfullmäktiges ordförande Rolf
Bengtsson, kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och
kommunstyrelseledamoten Brigitte Kiihne.

Det behövs ytterligare personer som kan åtaga sig uppdraget.

Kommunledningsutskottets förslag

Kommunsekreterare Kerstin Petersson får i uppdrag att undersöka kriterierna för
uppdraget som vigselförrättare.

Förslag emotses vid kommunstyrelsens möte i juni 2008.

Kommunsekreteraren har varit i kontakt med Länsstyrelsen, som meddelar att
kommunen kan utse politiker eller kommunala tjänstemän som vigselförrättare.
Länsstyrelsen har inga speciella kriterier för dessa personer utan förordnar de
personer som kommunen föreslår.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen föreslår att länsstyrelsen, enligt 4 kap 3 § äktenskapsbalken och
1 kap 8 § lagen om registrerat partnerskap, förordnar följande personer som
borgerliga vigsel- och partnerskapsförrättare till och med 31 december 2010:

Birgitta Ryner
Monika Olsberg
Birger Svanström.

Utdragsbestyrkandc
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Kommunstyrelsen
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2008-06-19

DNR: KUI2008.167

Avtal med Civilförsvarsföreningen

Civilförsvarsföreningen kan tillhandahålla s k frivilliga resursgrupper vid kriser
och katastrofer i samhället. Dessa kan vara ett komplement till t ex
räddningstjänsten vid skogsbränder, stormar etc.

Föreningen är beroende av att skriva ett avtal med kommunen för att få tillgång till
statliga medel för utbildning av sina medlemmar.

Kommunstyrelsens beslut

Avtal tecknas med Civilförsvarsföreningen för tillhandahållande av frivilliga
resursgrupper.

Justerandes sign

	

Uldragsbestyrkande



HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS § 137

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

40(59)

2008-06-19

DNR: KU/2008.174

Delegationsordning för kommunstyrelsen

Kommunchef Joakim Malmdal redovisar förslag till ny delegationsordning för
kommunstyrelsen.

Kommunstyrelsens beslut

Upprättat förslag till delegationsordning för kommunstyrelsen godkännes.
Ytterligare revideringar av delegationsordningen ska genomföras och redovisas för
kommunledningsutskottet i oktober.

Utdragsbestyrkande



HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS § 138

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

41(59)

2008-06-19

DNR: KU/2008.11

Arrendeavtal Hanåsa 15:1

Vid kommunstyrelsens sammanträde 2007-12-18, § 455, redovisade
kommunchefen att det finns en intressent som vill arrendera markområdet vid
Hanåsa.

Kommunstyrelsen beslutade att ge kommunchefen i uppdrag att omgående slutföra
diskussionen med intressenten till Hanåsaområdet och ta fram ett avtalsförslag där
hänsyn tas till kommunala markbehov.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen bifaller förslag till arrendeavtal mellan Högsby kommun och
Motivera Utbildning AB avseende delar av Hanåsa 15:1.

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsen
2008-06-19

KS § 139

	

DNR: KU/2008.13

Ekonomiredovisning

Kommunchef Joakim Malmdal redovisade apriluppföljningen. Resultatet
prognostiseras till - 4,9 mkr, vilket innebär en differens på -5,6 mkr gentemot
budget. Verksamheterna prognostiserar budgetöverskridande om 1,1 mkr.
Budgeterade löneökningsmedel överskrids med 2,5 mkr samt skatteintäkter och
statsbidrag beräknas bli 2,0 mkr sämre än budget.

Kommunchefen lämnar information om HEAB:s arbete. En fjärrvärmecentral
uppförs under hösten 2009. Innan dess kontaktas de fastighetsägare som ska
erbjudas anslutning.

Kostnader för införande av miljöcertifiering utreds.

Följande åtgärder föreslås för att minska det negativa resultatet innevarande
verksamhetsår.

• Återbesättningsprövning av samtliga tjänster
• Frysning av Kompetensutvecklingspengar,
• Återhållsamhet investeringsbudgeten
• Allmän återhållsamhet drift
• Minskade kostnader för IT-verksamheten
• Minskade kostnader för kollektivtrafik

Prognostiserat underskott -4,9 mkr
Åtgärder enligt ovan beräknas ge ca 1-2 mkr.

Förslag till beslut

Bifalla ovanstående förslag till åtgärder för att minska det negativa resultatet för
verksamhetsåret 2008.

Yrkande

Andreas Furuskog (s) yrkar avslag på frysning av kompetensutvecklingspengarna.

Utdragsbestyr[cande
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Kommunstyrelsen

2008-06-19

KS § 139

	

DNR: KU/2008.13

Brigitte Ktihne föreslår att kommunen erbjuder sin kompetens inom olika områden
till andra kommuner mot ersättning för att öka intäkterna.

Kommunstyrelsens beslut

Bifalla följande förslag till åtgärder för att minska det negativa resultatet för
verksamhetsåret 2008.

• Återbesättningsprövning av samtliga tjänster
• Återhållsamhet investeringsbudgeten
• Allmän återhållsamhet drift
• Minskade kostnader för IT-verksamheten
• Minskade kostnader för kollektivtrafik

Kommunchefen får, tillsammans med verksamhetscheferna, i uppdrag att utreda
andra åtgärder än frysning av kompetensutvecklingspengarna.

Kommunchefen får i uppdrag att utreda kostnaderna för införande av
miljöcertifiering till kommunledningsutskottet i augusti.

Granskning av IFO-verksamheten genomförs snarast.

Kommunchefen får i uppdrag att genomföra ytterligare översyn av
lokalkostnaderna

En översyn genomförs i jämförelse med liknande kommuner inom den tekniska
verksamheten gällande entreprenader och köp av tjänster.

Intensifiera arbetet med samverkanslösningar.

Kommunens personal kompetensutvecklas inom kommunala policies och
styrdokument samt i tillämpliga fall öka samarbetet med och kunskapen om det
lokala näringslivet.

Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsen

2008-06-19

KS § 140

	

DNR: KU/2008.13

Lån till Högsby Invest AB

Jäv
På grund av jäv deltar inte kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl i
handläggningen. Ordförandeskapet lämnas över till kommunstyrelsens vice
ordförande Andreas Furuskog (s).

Högsby Invest AB hyr ut fastighet till företaget Unicafe i Ruda. Unicafe är begärt i
konkurs. Första lånet på 150 tkr ska betalas tillbaka 13 augusti.

Kommunstyrelsens beslut

Lånet till HIAB på 150 tkr förlängs till och med 31 december 2008.

i UtdragsbestyrkandeJusterandes sign
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2008-06-19

HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS § 141 DNR:KU/2008.8

Medfinansiering av näringslivstjänst vid Kalmar Högskola

Högskolan i Kalmar bedriver en aktiv verksamhet inom området
näringslivsutveckling och entreprenörskap i nära samarbete med Regionförbundet
och länets kommuner. Verksamheten etablerades som en del av det regionala
tillväxtavtalet och har i den senare perioden ingått i det regionala
tillväxtprogrammet för Kalmar län. Avtal för innevarande period löper ut under
2007.

Högskolan har sedan 2000 en särskild resursperson placerad i Västervik som
arbetar med uppsökande verksamhet i Västervik, Vimmerby och Hultsfred.

Högskolan i Kalmar avser att fortsätta bedriva verksamhet i norra Kalmar län inom
samverkan mellan högskola och näringsliv och erbjuder kommunen att delta och få
tillgång till Högskolans resursperson för norra länet.

Medfmansiering för Högsby kommun för perioden 2008-2010 uppgår till 25 000
kronor per år.

Kommunledningsutskottet beslutade 2008-01-16, § 7, att efterhöra
kommunchefens syn på ärendet och ärendet bordlades.

KU § 101 08-05-14
Kommunchefen hänvisar till samverkan med Oskarshamns och Mönsterås
kommuner via Nova Högskolecentrum genom den avsiktsförklaring som
undertecknats av kommunerna. Han föreslår att kommunen avstår från att
medfinansiera näringslivstjänsten vid Kalmar Högskola.

Kommunledningsutskottets förslag

att Högsby kommun avstår från att medfinansiera näringslivstjänst vid Kalmar
Högskola.

Kommunstyrelsens beslut

Högsby kommun avstår från att medfinansiera näringslivstjänst vid Kalmar
Högskola.

I
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HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS § 142 DNR:KU/2007.227

Medfinansiering Mittpunkt Högsby LUC

I tidigare kommunstyrelsebeslut, 2008-02-12, § 30, har Mittpunkt erhållit 41 000
kronor i verksamhetsbidrag kopplat till rollen som LUC (Lokalt
Utvecklingscentrum) i Regionförbundets organisation.

Kommunstyrelsen ställde sig i samma beslut även positiv till utveckling av det
träprojekt som Mittpunkt planerar tillsammans med Nässjö Träcentrum och ett
antal samarbetskommuner. Kommunen tar ställning till medfinansiering av
träprojektet när en tydlig och konkret projektbeskrivning inklusive budget med
finansieringskalkyl finns att tillgå.

I skrivelse från Mittpunkt, daterad 2008-05-06, redovisas att projektbeskrivning
inklusive budget finns nu framtagen. Budgeten landar på totalt dryga 13 miljoner
och sträcker sig över tre år. Ingen kommunal finansiering erfordras. Kommunernas
engagemang baseras i stället på stödet till LUC:en. Träprojektet är således kopplat
till engagemangen i LUC:en. De kommuner i länet som föreslås ingå i träprojektet
är Hultsfied, Högsby och Nybro. För dessa tre kommuner finansierar projektet en
halvtidstjänst vardera med start från
2008-08- 01.

Eftersom ingen kommunal medfinansiering av Träprojektet erfordras ansöker
Mittpunkt nu om kompletterande verksamhetsstöd till Mittpunkt om 59.000 kr. för
innevarande år. Tillsammans med tidigare erhållet bidrag blir det då 100.000 kr.
vilket motsvarar vårt kommunala bidrag förra året. Regionförbundets stöd till
Mittpunkt blir även det totalt 100.000 kr vilket följer det beslut som
regionförbundet tagit för LUC:en i länet. För att Regionförbundet skall stödja
LUC:en erfordras motsvarande kommunalt stöd, vilket är i linje med samma
ordning som tidigare.

KU § 102 08-05-14
Kommunledningsutskottets förslag

Högsby kommun medfinansierar föreningen Mittpunkt med ytterligare 35 000 kr
under 2008 för sin verksamhet som lokalt utvecklingscentrum

Föreningen Mittpunkt beaktar de att-satser som finns i Kommunstyrelsens beslut
2008 02 12, § 30

Ovanstående förslag innebär inte några framtida utfästelser om kommunalt stöd

Kommunchefen får i uppdrag att begära in protokollet från Mittpunkts
styrelsemöte och årsmöte för åren 2007 och 2008.

oT
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KS § 142

	

DNR:KU/2007.227

Kommunstyrelsens beslut

Högsby kommun medfinansierar föreningen Mittpunkt med ytterligare 35 000 kr
under 2008 för sin verksamhet som lokalt utvecklingscentrum

Föreningen Mittpunkt beaktar de att-satser som finns i Kommunstyrelsens beslut
2008 02 12, § 30

Ovanstående förslag innebär inte några framtida utfästelser om kommunalt stöd

Kommunchefen får i uppdrag att begära in protokollet från Mittpunkts
styrelsemöte och årsmöte för åren 2007 och 2008.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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HÖGSBY KOMMUN
Kommunstyrelsen

KS § 143 DNR: KU/2008.163

Polisens medborgarundersökning 2008

Polismyndigheten i Kalmar län kommer att genomföra en medborgarundersökning
under sommaren 2008. Undersökningen, som berör länets samtliga kommuner,
fokuserar på medborgarnas upplevda trygghet, utsatthet för brott, upplevda
problem i kommunen etc.

Polismyndigheten i Kalmar län har genomfört medborgarundersökningar sedan
slutet av 1990-talet (senaste undersökningen var 2005) varför resultaten går att
jämföra över tid.

Polismyndigheten erbjuder kommunerna att ta del av resultatet och möjlighet att,
tillsammans med representant från polismyndigheten, gå igenom resultatet.
Tidigare har nästan samtliga kommuner medverkat och delfinansierat
undersökningen. Rörande frågan om delfinansiering av årets undersökning
behöver Polismyndigheten få svar senast 30 juni huruvida man är beredd att betala
hälften av kostnaden för undersökningen i kommunen. Uppskattningsvis ligger
hälften av kostnaden per undersökning och kommun/kommundel kring 7 500
kronor.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunen ställer sig positiv till att medfinansiera polisens
medborgarundersökning samt att finansiering sker från kontot för lokal service.

Justerandes sign
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KS§144 DNR: UU12008.8

UU § 14 08-04-29
Ombyggnad av Långemåla skola till förskola

I årets investeringsbudget finns avsatt 300 000 kronor för anpassning av lokaler
till förskoleverksamhet vid Långemåla skola. 150 000 kronor är avsatt för
anpassning av skolgården. I dag hyrs lokaler för förskoleverksamhet vid
Kyrkvägen 11 D-E. Syftet med denna investering är att kunna driva
förskoleverksamheten i kommunägda lokaler. Ombyggnaden måste starta den 1
maj för att inflyttning ska kunna ske den 11 augusti.

I arbetet med budget 2009 har andra lösningar för förskoleverksamheten
diskuterats. Då inga beslut ännu är tagna bör man avvakta med ombyggnaden för
att bibehålla handlingsfrihet i frågan. Under tiden måste hyreskontrakt med en
extern hyresvärd förlängas. De medel som är avsatta i investeringsbudget kommer
förmodligen inte att kunna tas i anspråk under 2008.

Utbildningsutskottets förslag

Kommunstyrelsen överför de investeringsmedel som finns avsatta för ombyggnad
av Långemåla skola till 2009 års investeringsbudget.

Kommunstyrelsens förslag

Kommunstyrelsen överför de investeringsmedel som finns avsatta för ombyggnad
av Långemåla skola till 2009 års investeringsbudget.

{
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KS § 145 DNR: KUI2008.158

Förfrågan om medfinansiering i projekt kopplat till landsbygdsbutiker

Förfrågan har inkommit från FLF (landsbygdshandelns främjandet) gällande
medfinansering i projekt gällande utredning kring att långsiktigt bevara och
utveckla den sammantagna nyttan av en levande landsbygd med en god närservice.
Projektet inriktas framförallt på landsbygdsbutiker. I den av kommunfullmäktige
beslutade varuförsörjningsplanen framgår hur kommunens skall prioritera gällande
landsbygsbutikerna.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunen medfinansierar projektet under två år med sammanlagt 25.0001x•.
Urvalet av landsbygdsbutiker görs enligt varuförsörjningsplanen

Finansiering sker genom ianspråktagande av medel ur näringslivspotten.

Justerandes sign
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KS § 146 DNR: KU/2008.177

Stimulansbidrag för valfrihetssystem inom äldre- och handikappomsorgen

Stimulansbidrag för valfrihetssystem
Aldre och personer med funktionsnedsättning ska få större möjligheter att göra
egna val inom omsorgen. För att stimulera kommunernas arbete med att förbereda
och utveckla ett valfrihetssystem inom äldre- och handikappomsorgen finns nu ett
särskilt bidrag att söka.

280 miljoner kronor fördelas
Nu kan kommunerna söka stimulansbidrag för att förbereda och utveckla
valfrihetssystem inom äldre- och handikappomsorg enligt socialtjänstlagen.
Socialstyrelsen fördelar på regeringens uppdrag 280 miljoner kronor i
stimulansbidrag. En inbjudan med ansökningshandlingar gick ut till kommunerna
med e-post i vecka 23. Ansökan ska ha inkommit till Socialstyrelsen senast 30
september 2008. Beviljade medel betalas ut före årets utgång.

Stimulansmedel till vad?

Stimulansmedlen kan användas för att förbereda ett eventuellt införande av
valfrihetssystem i linje med den föreslagna lagstiftningen om valfrihetssystem
(LOV). Stimulansmedel kan också beviljas kommuner som redan infört eller
beslutat att införa valfrihetssystem och som behöver utveckla och anpassa dessa
till de förutsättningar som följer av den föreslagna lagstiftningen. Av ansökan ska
framgå att det finns en politisk vilja att utreda och pröva möjligheterna att införa
ett valfrihetssystem i kommunen.

Kommunstyrelsens beslut

Högsby kommun ansöker hos socialstyrelsen om stimulansbidrag för
valfrihetssystem inom äldre och handikappomsorgen med syfte att utreda och
pröva möjligheten att införa ett valfrihetssystem i Högsby kommun.
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KS § 147

	

DNR: KUI2008.61

Redovisning av delegationsbeslut

Kommunstyrelsens beslut

Kommunledningsutskottets protokoll från sammanträde 2008-05-14, §§ 71, 76,
82-83, 89, 91, 105406 läggs till handlingarna.

Utbildningsutskottets protokoll från sammanträde 2008-03-18. 2008-04-22 och
2008-05-13, §§ 5-6, 8-13, 15-16, 19-21, 23-24, 26 läggs till handlingarna.

Socialutskottets protokoll från sammanträde 2008-01-14, 2008-03-17, 2008-04-21
och 2008-05-05, §§ 2, 4-7, 11 och 13 läggs till handlingarna.

Delegationsbeslut fattade av kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl enligt
förteckning daterad 2008-06-13 läggs till handlingarna.

Delegationsbeslut fattade av kommunchef Joakim Malmdal enligt förteckningar
2006-06-13 (2) läggs till handlingarna.

Delegationsbeslut fattade av kommunchef/ekonomichef Joakim Malmdal enligt
förteckning 2008-05-28 läggs till handlingarna.

Utdragsbestyrkande
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KS § 148 DNR: KU/2008.14

Redovisning av byggnationer i kommunal regi

Stadsarkitekt Arne Wandin redovisar olika planer enligt nedan:

1.Översiktsplanen inklusive vindbruksplan. Handlingar utskickade till
kommunstyrelsen tidigare.

2. Detaljplan för "Morens backe, Högsby 1:60. Detaljplanen avser möjlighet att
bredda "Morens backe" samt att uppföra en ny byggnad i vinkel mot Storgatan och
anlägga en ny parkeringsplats vid Järnvägsgatan.

3. Detaljplan för fastigheten Frövi 1:54. Detaljplanen avser möjlighet att ändra
nuvarande byggnads användning från skola till bostäder.

4. Planprogram för nya bostäder på fastigheten Hanåsa 6:11 och 6:12.
Programmet avser att undersöka möjligheten att etablera nya bostäder i ett
attraktivt läge i närheten av Emån i Högsby samhälles norra del väster om
kommunförrådet. Bostäderna ska kunna samordnas med stall och beteshagar för
hästar.

5. Detaljplan för fastigheten Högsholm 1:39. Enkelt planförfarande, tre tomter.
Klar för samråd

Asa Blixte, Vatten & Samhällsteknik, Kalmar redovisade kriterierna för
upprättande av vindbruksplan.

Kommunstyrelsens beslut

Översiktsplanen inklusive vindbruksplan. Ett kapitel angående strandskyddet ska
införas i planen. Kommunledningsutskottet behandlar planen den 17 september.

Detaljplan för "Morens backe, Högsby 1:60. Inlämnade handlingar godkännes för
samråd enligt PBL 5 kap 28§.

Detaljplan för fastigheten Frövi 1:54. Inlämnade handlingar godkännes för samråd
enligt PBL 5 kap 28§.

Planprogram för nya bostäder på fastigheten Hanåsa 6:11 och 6:12.
Programhandlingarna på samråd enligt PBL 5 kap 20§ skickas ut.

Detaljplan för fastigheten Högsholm 1:39. Programhandlingarna på samråd enligt
PBL 5 kap 20§ skickas ut.

Kommunchefen får i uppdrag att tillse att kommunen följer lagen om offentlig
upphandling gällande exploateringstjänster.

Utdragsbestyrkande
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DNR: KU/2008.60

EU-frågor

Följande rapporter redovisades:

1. Slutrapport Baltic Tangent.
2. Slutrapport Framtidens Profil.

Kommunstyrelsens beslut

Rapporten godkännes och läggs till handlingarna.

Utdragsbestyrkande
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KS § 150 DNR: KU/2008.15

Redovisning av politiska uppdrag

Brigitte Ktihne (fp) redovisar från möte med Primärkommunala nämnden.Enligt
reglementet ska PKN arbeta med primärkommunala frågor av gemensamt intresse,
kommunala arbetsgivarfrågor, samverkan, demokratifrågor. Hon informerar även
om att Regionförbundet har skickat förfrågan till kommunernas socialnämnder om
deltagande i projektet Action-utveckling av lokalt anhörigstöd.

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl redovisar ärendet om förbifart
Målilla. Avtal tecknas med kommunerna om en förskottering. En EU-ansökan ska
lämnas in.

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl redovisar att hon har haft besök av
Jaume Farguell f d borgmästare i katalanska Berga. Han vill återuppta samarbetet
med kommunen genom utbyte av erfarenheter inom hemtjänst, skola,
språkundervisning. Berga Blås kommer eventuellt att delta i ett kulturutbyte. I
december blir det ett skolseminarium gemensamt med Spaninen,
Tyskland, Polen och Sverige.

Yttrande från stadsarkitekt Arne Wandin angående byggande av 10 vindkraftverk i
kommunen redovisas.

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl informerar från samrådsmöte med
Vattenmyndigheten Södra Östersjön och länsstyrelsen angående Smålandskusten.
Försurning och övergödning är de vattenfrågor som är viktigast att åtgärda i
området.

Kommunstyrelsens beslut

Rapporterna läggs till handlingarna.
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DNR: KUI2008.16

Redovisning av företagsbesök

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl har diskuterat upplägget med
kommunens företagsbesök med näringslivsrådet. Förslaget är att minska antalet
besök men lägga mer tid och kraft på varje besök.

Utdragsbcstyrkande
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DNR: KU/2008.17

Redovisning av kommunala projekt

Magnus Gabrielsson (s) informerar om att konstgräsplanen nu är klar.

Kommunstyrelsens beslut

Informationen läggs till handlingarna.

Utdragsbcstyrkande
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DNR: KU/2007.277

Redovisning av kommunrundorna

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl informerar om att kommunstyrelsen
har fått skriftliga redovisningar av kommunrundorna till dagens sammanträde.

Kommunstyrelsens beslut

Redovisning av kommunrundorna tas upp i samband med kommunstyrelsens
temadagar.

Justerandes sign
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DNR: KU/2008.18

Delgivningar

1. Granskningsrapport årsredovisning 2007.
2. Protokoll Kalmar läns FVF.
3. Stadgar Mitt i Småland
4. Vindkraft Uppvidinge, yttrande.
5. Bevara köket på Fröviskolan
6. Protokoll primärkommunala nämnden.
7. Höjning av sotningstaxan.
8. Årsredovisning Kalmar Läns Trafik AB.
9. ESS AB bolagsstämma 2008.
10.Energikontor Sydosts styrelsemöte 21 maj och 11 juni -08.
11.Högsby satsar mest på idrott.
12.Nyhetsbrev Småkom maj-08.
13.Protokoll Energikontor Sydost.
14.Protokoll HUL 080507.
15.Protokoll Regionförbundets styrelsemöte 080423 	 24.
16.Protokoll stämma Mitt i Småland.
17.Ölandsbladet Småkom.

Kommunstyrelsens beslut

Delgivningarna läggs till handlingarna.

Utdragsbestyrkande
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